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ZAPISNIK 

Sa V - (pete) redovne sednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 24.05.2023. 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Razmatranje materijala Skupštine za 5. Sednicu, 

3) Eventualno... 

Uran Halimi: Ako smo spremni, nastavljamo sa 5. redovnim sastankom KPF-a za 2023. godinu, 

gde je predložen sledeći dnevni red: prvo, imamo odobrenje zapisnika sa prethodnog sastanka, 

druga tačka je ispitivanje od materijala Skupštine za 5. sednicu, imamo i treću i poslednju tačku, 

eventualnu tačku. Ako neko želi da govori sa mnom o ovoj agendi? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje, ko je za ovaj dnevni red KPF-a? Ko je protiv? Uzdržanih? Imamo 6 glasova za, nula 

protiv i 1 uzdržan. Nastavljamo sa prvom tačkom, odobrili smo zapisnik sa zadnjeg sastanka. Ako 

neko želi da razgovara o zapisniku? Artan je tražio reč. 

Artan Loshaj: Dobro jutro svima! Poštovani predsjedniče, nisam zadovoljan zapisnikom, znate 

zašto. Zato što sam zvanično zatražio da moj govor zadnje komisije... niste mi dali adekvatan 

odgovor za mene, pisali ste mi da čekamo zapisnik, dok sam molio za audio snimak i pa želim da 

obavestim i predsedavajućeg da čak i predsednik preko vas kontrolise Skupštinu. Želim vas oboje 

obavijestiti da ste prekršili Zakon 06/L-081 o pristupu javnim dokumentima, gdje član 3, tačka 1.2 

kaže: javna isprava je svaki akt, činjenica ili informacija u elektronskoj ili audio formi, štampanoj, 

u vizuelni ili audiovizuelni snimci koje proizvodi ili drži javna ustanova. Kako je moguće, 

gospodine predsedavajući i predsedniče, ni delegatu Skupštine opštine, ni članu koji predstavlja 

odbor, ne sme biti dozvoljen audio snimak. O kakvoj transparentnosti ti pričaš? Šta ako vam se 

obrati jednostavan građanin sa zahtjevom? I nama je vrlo lako sa vama, jer sam vas danas čekao, 

jer imate zapisnik, rekao sam još jednom nisam tražio zapisnik, tužiću javno predsednika Skupštine 

sa njegovim štabom i pravnim službenikom, da zvanično danas to imate, znam da ne znate ova 

pravila, pravni službenik to radi namjerno, on vas obmanjuje, jer je više puta obmanuo PDK. Ne 

znam koliko dugo sarađujete sa ovom osobom koju načelnik opštine ima na zvaničnom sajtu LDK 

2017. godine, 25. oktobra, gde piše: 'Adem Emini potpisao je za svog brata Burima koji živi u 

Švajcarskoj , Adem Emini, pravni službenik Salima Jenuzija, također kaže da se vidimo na sudu, 
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zbog krađe. Predsedniče, žao mi je što ste započeli krađu sa Ademom, ne, ne... dobro ste me 

razumeli, nedostaje snimak kada sam više puta razgovarao sa vama. Smiri se Adame, smiri se nas 

Adam koga si optuzio da je clan PDK, a on je funkcioner Salima Jenuzija, i molio si ga da ide na 

sud, a ti si napisao kraj kradji, jel' na sudu sa ovom halom, da li je kraj lopovluka završen sa ovim, 

da preko ... - službena stranica LDK, 25. oktobra 2017. - danas sarađujete sa najbližom osobom 

Salima Jenuzija, čak i sa osobom koju ste optužen za izlazak na sud, čak i da ste ga optužili da je 

otišao do kraja krađe. Da li ste nastavili sa ovim provocirajući nas, oduzimajući nam pravo na 

govor i pravo na moj audio snimak. Vi i predsjedavajući mi ne držite govor predsjedavajućeg. Ovo 

je kršenje zakona i tužiću vas sa advokatom, čak sam išao i kod ombudsmana. Ovo je sramota, ovo 

je glupo, mogu mi reći bilo šta, mogu mi reći samo transparentnost. Mi smo transparentni, imamo 

tu kameru, imamo ovu kameru. Moj govor je snimljen danas... da ga snimam, jer mi ga ne dajete, 

snimam sam šta sam govorio, iako mi govorite da čekam zapisnik. Nisam tražio zapisnik. Molio 

sam, po Zakonu o pristupu javnim dokumentima, izmolio sam svoj audio snimak na službeni način, 

a vi ste mi poslali pozivnicu poštom, niste mogli da dobijete snimak. Ovo je sramota, ovo je glupo, 

ovo je neuhvatljivo. 

Uran Halimi: Hvala Artane! Hoće li još neko riječ? Ako ne, onda stavljamo prvu tačku na 

glasanje. Mi smo odobrili zapisnik sa zadnjeg sastanka. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ko je 

protiv? Uzdržavanje? Imamo 6 glasova za, 1 protiv...hvala! Nastavljamo sa razmatranjem 

materijala Skupštine za 5. sjednicu. Prije svega, imamo odobrenje zapisnika sa posljednjeg 

sastanka. Druga tačka je predlog odluke za usvajanje opštinskog Plana za održivu reintegraciju 

repatriranih lica i integraciju stranaca u opštini Dragaš za 2023-2025. Treća tačka je prijedlog 

odluke za proglašenje javnog interesa za katastarska područja u Rrenc, Vranič, ponovo Vranič, 

Kapre, Kapre. Čak i poslednja tačka je konačna tačka. Nastavljamo sa drugom tačkom, imamo je... 

da, direktor je tražio riječ. Što se tiče dnevnog reda, da? 

Qamil Kolloni: Poštovani predsjedavajuće, poštovani delegati, dragi predsjedavajući! Ako mi 

dozvolite, zbog hitnosti koje smo aplicirali na EU IPA projekte, sa najboljom mogućom namjerom 

da neke nekretnine koje su društvene imovine pretvorimo u područja od opšteg interesa opštine, 

potrebno je da predloženu odluku završimo u treću tačku dnevnog reda dodati još dvije katastarske 

parcele, koje se nalaze na području Rrenci, i po mogućnosti dodati ih na dnevni red, u trećoj tački 

dnevnog reda. Takođe, imamo novi predlog odluke za katastarsko područje Dragaš, tačnije na 
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pumpi na ulazu u grad i putu koji je povezan sa tom pumpom. Zato predlažem ovoj komisiji da 

ima razumijevanja, materijal je u pripremi, direktor za urbanizam i planiranje ga je odneo na 

prevod, imamo ga ovdje na bosanskom jeziku, to je u pripremi dokumentacije, tokom diskusije o 

ostalim tačkama reda danas, vjerujem da ćete imati detaljan i preveden materijal, parcele izvađene 

iz katastra i završiti predmet, jer mi treba da ove dokumente odnesemo na projekat uz koji se mora 

priložiti za takmičenje u IPA projektima. Ako naiđemo na vaše razumijevanje, bilo bi dobro da 

nam omogućite, s vremenom, da ih stavimo na dnevni red kako bi sutra mogli biti tema razgovora 

i, ako je moguće, donijeti pozitivnu odluku o ovim problemi. Čak i pumpu, koja je društvena 

svojina, treba vratiti, proglasiti područjem od opšteg interesa opštine Dragaš, sa motivacijom da 

se i Autobuska stanica vrati na upravljanje opštini i realno tamo će se raditi potpuno drugačije 

urbanističko planiranje. 

Uran Halimi: U redu, direktore. Pokušaćemo da predložimo sutra... Artani je tražio reč. 

Artan Loshaj: Zdravo! Nisam protiv, ali radi procesa, gospodine direktore, bolje je na početku, 

prije glasanja o dnevnom redu, ako možete. Sada usred sastanaka doneli ste ove stvari, ne 

razumijem. O, direktor je bio u žurbi, o, zakasnio je. Dakle, mi smo glasali o dnevnom redu, ili je 

stavljeno pred dnevni red, ili je ostavljeno sa ovom najavom kod nas u završnoj tački. 

Uran Halimi: Hvala ti! Ovo je poseban predlog, mi ćemo i ovo sutra predložiti na dnevni red, 

razumete... nije problem direktore, sutra imamo redovnu sednicu, pokušali smo da razgovaramo o 

tome pre nego što ste glasali o dnevnom redu, pa makar svi delegati smatraju da se isplati, zašto 

ne, mi smo za javno dobro, za dobro građana, a ja ne vjerujem da nešto što je dobro treba zanemariti 

ili prekoračiti. Hoće li još neko riječ? Da, predsjednik je tražio riječ. 

Bexhet Xheladini: Potpredsjednik, delegati, članovi Odbora, direktor Qamil je dao prijedloge, 

samo želim da pojasnim, to znači da smo mi kao opština konkurisali u dva IPA projekta, jedan sa 

Makedonijom i jedan sa Albanijom. Sada je reč o projektu sa Albanijom i, zbog hitnosti, kada je 

pripremana sednica Skupštine, dobili smo neke parcele da se izjasnimo od opšteg interesa za 

izgradnju inertnih deponija. Međutim, u međuvremenu se javlja reakcija nekih građana sela Rrenc, 

koji su bili kod mene, a dali su i novi predlog da je mesto gde se može izgraditi ova inertna deponija 

neko drugo, bolje, više. pogodno mjesto nego mjesto bez kojeg je općinska komisija bila. Složio 

sam se sa tim prijedlogom, ovlastio sam direktora Qamila da ode sa ovim građanima na to mjesto 

da to vidi. Dobro, dobro, sad ste ovdje, rekao sam da su građani došli i vidjeli to mjesto, a na 
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osnovu stručnjaka koji su bili tamo, pokazalo se da je ovo mjesto koje su oni predložili mnogo 

bolje od prethodnog. Tako da nije gubitak ako sve te opšte interese deklariramo, ali naravno da 

ćemo se orijentisati na ovu tačku u kojoj se i selo slaže. Dakle, dobro je znači da je na dnevnom 

redu. Takođe na Stanici, ova pumpa na ulazu u grad, je strateško mesto za Opštinu, to je mesto 

koje nam treba i sprečimo njenu privatizaciju, gde to može da se uradi, na osnovu plana koji će 

biti urađen, može da se uradi kružni tok ili nešto drugo i dobro je da ste vi kao delegati ovu tačku 

danas stavili na dnevni red, a sutra će to svakako Skupština razmotriti i zauzeti stav. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! Već sam zabilježio vaše prijedloge i sutra ćemo ih predložiti 

Skupštini opštine. Želi li još neko razgovarati? Mi smo na drugoj tački dnevnog reda sjednice, 

idemo na pregled materijala sa sjednice. Drugim riječima, tražili su... drugu tačku, ili... treću tačku 

u stvarnosti, da, gradonačelnik je morao to dodati bez ikakvog naloga. Međutim, prijedlog je za 

treću tačku. Druga tačka treba da se stavi na glasanje. Dobro, Arijeta je pitala za treću tačku. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zdravo predsedniče, zdravo svima! Nakon što je izgrađen plac u selu 

Rrenc, Artani se pita zašto nas odbornici nisu pozvali. Kažem Artanu da obojica...ne, ne zaslužuješ, 

ti si u Rrencu imao zasluge, pa ću mu pomoći. Prvo, Artane, mi smo krivi što nismo došli pred 

seosko vijeće ovdje, razgovarao sam o tome sa načelnikom, obojica, ali obojica smo krivi, jer smo 

došli iz ovog mjesta. Osim sa tobom, posvađao sam se. Ako želite da slušate, ako ne želite, možete 

otići. Mi smo prvi koji nisu došli kod gradonačelnika da mijenjaju parcelu. Drugo, zašto nas nisu 

pozvali, ja ne ne, lično sam izašala, ja sam na funkciji 12 godina, PDK me nikada nije pozvao u 

selo Rrenc, recite mi nešto što imate... interesovanja , takodje sad me ne interesuje, nikad me nije 

interesovalo, ali znas da me nikad nisi zvao, ti si jedini zainteresovan kao odbornik, kao seoski 

starešina, kao i sve , igrao si sve uloge. Zato nemoj da se osećaš da te nismo zvali, da te nikada 

nismo zvali, iz razloga što sada moram da idem tamo. 

Artan Loshaj: Arijete, žao mi je jer imamo jako dobre porodične i društvene odnose, 

profesionalne i sveukupno, nemojte ga praviti gradonačelnikovim advokatom, nemojte ga praviti 

advokatom gradonačelnika, to je problem... izvinjavam se, dozvolite mi uradi to u miru. Da li se 

usuđujem da govorim? Hvala ti! Ovaj prijedlog koji je gradonačelnik dao sa direkcijom, za parcelu 

na kojoj su htjeli da je naprave, je ad hoc dio PDK-a iz Salima. Gradonačelnik ne zna gde je ovo 

mesto, čak i da ga pitam, on ne zna gde je, niko od zvaničnika ne zna gde je mesto gde su hteli da 

ga sagrade, već su našli materijal PDK da je spreman , čak i tada smo se tome usprotivili. Ni drugi 
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je danas odsjekao parcelu koju ne mole, sasvim mirno sam razgovarao sa građanima i odveo sam 

ih kod gradonačelnika. Što se tiče gradonačelnika, gradonačelnika koji hoće da me bira za 

gradonačelnika meni odgovara, Mehadin Gërdelaj je načelnik sela, odgovara mi, politički mi 

odgovara, da... - ne budite taktični, jer ja mirno – politički mi odgovara Mehadin Gërdelaj m u bo, 

predsednik LDK m u bo gradonačelnik sela, ali mi nikako ne odgovara građanima, jer sam dobio 

mandat od 200 glasova. Mehadin Gërdelaj, da je gradonačelnik dao predlog da bude ovde 

gradonačelnik, on ne plaća vodu, bëlllog, hoxha, kurgjo se ne plaćaju, on više ne može da 

predstavlja selo. Razumiješ? Isjekao sam parcelu ovdje na starom putu, isjekao sam je sa svim 

građanima, odnio sam je do gradonačelnikovih vrata - provjerite kamere - i ja nemam pepela. 

Zašto? Osim ako gradonačelnik ne kaže da je ljut na mene, Artani mi neće pokvariti posao. 

Provjerite kamere, doveo sam sve građane svih naselja na vrata, idite kod gradonačelnika. Pitali 

smo, ne da smo protiv sela Arijete, da se nikada niste bavili tim stvarima, ja svaki dan obilazim 

Rrenc sa tim stvarima, ali to ne odgovara, da način da idete plakati parcrela gdje hoćete ići, je uska 

ulica Arijete. Ja se svađam sa gradonačelnikom, izvinjavam se, sa gradonačelnikom, moram da 

razgovaram sa njim, to je uski put. Kroz selo imamo kanalizaciju, imamo crnu vodu, imamo 

propuste, kamioni od 10 tona ne idu prvi. Imamo predlog, gradonačelnik ga zna, hvala vam puno 

što ste ga prihvatili, dobro je prihvatio, kažu idemo da ispitamo mesto, imamo predlog, ali 

gradonačelnik ne zna gde ide tamo kod mene, stari put Rrenc, kad imaš mladu, kad dođeš na Sefte, 

plači sa mnom i ne idi kroz selo Rrenc, jer inače je barikada iza tebe, znaš to. Da li razumiješ? 

Nemoj ni da kazes da ih nismo zvali jer Arijeta nikad nisi bila zainteresovana i jos uvek nisi, nemoj 

licno jer se naljutim kad te vidim.. Molim vas, imam problem sa vlašću, nemam problema sa 

delegatima, jer imam prijatelje, imam kolege. Drago mi je da se predsjednik predomislio i počeo 

razmišljati, ali ozbiljno, ovo mjesto nije prikladno za njih. Ishalla napušta ovo mjesto, kažem 

gradonačelniku iz Lapidarija i ispod da ne otvara put. Neka otvori put od Plava do mjesta gdje 

treba da odnese moje đubre, pa opet do mene. Preko Rrenca za kamione sa velikim tonama nema 

mesta Rrencima. Put je uzak, nema mjesta. 

Uran Halimi: Hvala ti! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Qamili je tražio riječ. 

Qamil Kolloni: Artane, ja sam hteo...ne Artane, ovo ti kažem društveno, ne moraš to shvatiti 

previše službeno. Možda smo zakasnili, možda na vrijeme, možda potpuno, možda je dnevni red 

prošao. Tražio sam vaše razumijevanje. Prošlo je više od mjeseci i dana da se definiraju naselja, 
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svađamo se, pali smo u komu, vidjeli smo ih, obojica smo zbrkani i sa svime. Našli smo zajednički 

jezik i prvi i drugi put. Već treći put idemo tamo i našli smo zajednički jezik. Definisali smo put i 

celinu, a da niko nije povređen, na najbolji mogući način. Gradonačelnik nam je dao ekskluzivna 

prava i na tome smo radili nas petoro. Ako mislite da je potrebno odvesti gradonačelnika na 

planinu, pozovite nas i mi ćemo ga mirno odvesti. Da nije pitanje odlazeceg gradonacelnika, mi 

smo ih uputili na nas i sve smo ih zatekli sa slojevima gradjana i žao mi je što nisu uopšte našli 

Mehadinija, ali naši su svi ostali građani ... molim vas, molim vas, nemojte personalizirati stvari, 

nemojte ih banalizirati nepotrebno, kada je to u vrlo dobre svrhe. Da, slušaj Artane, namjera je 

dobra... nemoj se pretvarati da nisi centar svijeta. Ne pravi Artana, ne pravi od sebe faktor, jer nisi 

faktor, jer zakon je... da, ne, da, onda jedi, pa jedi mene! 

Uran Halimi: Gospodine Qamil, možete da razgovarate sa mnom na opšti način, nemojte se 

uopšte prezivati. Artane, ne prekidaj molim te, da ne promašimo smisao Komiteta... 

Qamil Kolloni: Oh, vidiš samo snove, jer ne znaš ništa. 

Uran Halimi: Ako me ne prekineš u potpunosti, jer ne možeš, nemaš moć da me prekineš, 

zaboravi ovaj posao! ko sam ja Ja sam vaš predsedavajuci, što niste mogli prekinuti, već prekidam. 

Samo tako nastavi, Qamile! 

Qamil Kolloni: O Artane, ozbiljno sedi, ne preteruj! I ja sam govorio i ne upiru prstom! Artane, 

molim te, nemoj me izbaciti iz takta! Molim za razumijevanje, delegati, da ovo bude usvojeno 

danas, da se sutra uvrsti na dnevni red i da se danas donese na Odboru. 

Uran Halimi: Idemo dalje, hoće li još neko razgovarati sa mnom? Artane, molim te socijalno, kao 

predsjedavajućeg Skupštine. Ako mislite da... Ja sam jedan od vas oboje, ako mislite da možete 

zbuniti Komitet, natjerajte me da zovem policiju, čak i bez vas, obje strane. Ali ne smijem ti se, 

Artane. Dakle, ako radimo posao za koji smo pozvani, razgovaramo o tim ličnim stvarima van 

Odbora i bilo gdje drugdje, ja za to nisam odgovoran. Ali i za Odbor i za Skupštinu moram da 

preduzmem mere, ako ne primenjujete prava jedni drugih, ili ih ne poštujete. Da, možete 

odgovoriti za minut. 

Artan Loshaj: Ko je sa mnom lično, osim ovoga, inače, ko izađe da razgovara sa mnom pa čak i 

da mi spomene ime, ja to ne dozvoljavam, od gradonačelnika do čistačice. Član osoblja Komiteta. 

Ja ovdje predstavljam građanina i razgovarao sam sa svojom glavom, i govorio koliko znam. Inače 
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štab, ja vam još jednom kažem, ko ima kadrove, hajde da odradimo sednicu, pred vratima, ko hoće, 

kad hoćeš, gde hoćeš. 

Uran Halimi: Ok, hvala! Ne vjerujem da smo ovdje došli s ličnim sklonostima. Mi ne držimo 

Komitet, nešto što je propisano zakonom. To osoblje...Suade, zašto nema prevoda, Suade? Dobro 

je, ha? U redu, nastavljamo s trećom tačkom koju imamo. Stavljamo na glasanje, ko je za ovu 

tačku dnevnog reda? Što se tiče prijedloga, rekao sam da ćemo o njima raspravljati sutra prije 

usvajanja dnevnog reda, odnosno sutra na redovnoj sjednici. Uzeo sam u obzir vaše sugestije. Ko 

je za treću tačku dnevnog reda, kako je? Promjene sutra, prijedlozi se mijenjaju sutra. Ko je protiv 

ove tačke dnevnog reda? Uzdržavanje? Imamo 7 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Vraćamo 

se na drugu tačku, radi se o predlogu odluke za usvajanje Opštinskog plana za održivu reintegraciju 

repatriranih lica i integraciju stranaca u opštini Dragaš za 2023-2025 godinu. Ako neko želi da se 

izjasni o drugoj tački dnevnog reda, ako ne, stavićemo je na glasanje. G. Munir Jonuzi je zatražio 

riječ. 

Munir Jonuzi: Pozdrav svima, što se tiče ovog Plana mene interesuje dva pitanja. Koliko je prošle 

godine bilo repartiranih lica i koliko su ta lica imala dece i koliko su ta deca integrisana u kosovski 

obrazovni sistem. Pošto vidim u ovom Planu da se dosta bavite integracijom repartiranih lica ili 

učenika po školama. 

Uran Halimi: Hvala ti! Predstavnik Opštinskog plana za integraciju, g. Fitim Spahiu, zatražio je 

da govori. 

Fitim Spahiu: Hvala, gospodine predsedavajući! Što se tiče pitanja gospodina o podacima kojima 

raspolažemo o integraciji repatrirana i njihovom pristupu školama, ja bih odgovorio da se ovaj 

plan odnosi na naš rad, na naše aktivnosti, ali s obzirom da je opština Dragaši specifična i da je 

problem škola je problematična, pošto rade u dva sistema, paralelnom sistemu Srbije i sistemu 

Republike Kosovo, većina povratnika pripada goranskoj zajednici. Ovi pripadnici ove zajednice, 

njihovo obrazovanje ili orijentacija u školama je u pravcu srpskog paralelnog sistema, ili koji 

organizuje Srbija, a nemamo podataka. Ali što se tiče podataka koji su godinama vraćani, ja ih 

trenutno nemam ovdje, ako zatreba, predaću ih sutra. Ovaj plan je opštinski plan za održivu 

reintegraciju repatriranih lica i integraciju stranaca u opštini Dragaš za 2023-2025 godinu, kao što 

sam rekao, to je plan za organizovanje rada naše Kancelarije, u smislu integraciju ove kategorije 

u naše društvo. Sastoji se od deset ciljeva, ima konkretne aktivnosti, mjere za postizanje ciljeva, 
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određuje odgovorne institucije i podršku za postizanje svakog cilja, utvrđuje vremenske koordinate 

za realizaciju svake aktivnosti, okvirne troškove finansiranja i razvoja aktivnosti. . Odnosno, 

zasnovan je na nacionalnoj strategiji za migracije za 2022-2025. godinu, ima i specifičnosti koje 

pripadaju našoj Kancelariji. Generalno ovo je Plan, nešto imate pitanja, sugestije, tu sam.  

Uran Halimi: Hvala, gospodine Spahiu! Gospodin Jonuzi je tražio minutni odgovor. 

Munir Jonuzi: Gospodine Fitime, ja znam u kakvom se stanju nalazi naša opština, ovde već 

nekoliko godina egzistira paralelni system, i to je ono čime se trebamo baviti svi mi koji smo 

uključeni u ove procese. Međutim, ja znam da nemate podatke o tome koliko je dece u paralelnom 

sistemu, mene je samo interesovalo koliko je dece na kosovskom sistemu. Te podatke bi ste trebali 

imati jer kao kancelarija vi ste zaduženi da pratite reparitrana lica, kao i njihovo uključivanje u 

vaspitno obrazovni proces. Kao što sam naziv ovog plana govori, Plan za repartirana lica i 

integracija, mene zanima šta planirate da uradite povodom integracije te dece u kosovski obrazovni 

sistem. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Da, ako imate odgovor, možete mi dati odgovor. 

Fitim Spahiu: Hvala ti! Što se tiče pitanja koja je pokrenuo gospodin, mi kao Kancelarija smo 

Kancelarija za vezu između opštinskih aktera. Uzmimo primer, ako se vrati, mi ga registrujemo sa 

porodicom, kojih u stvarnosti imamo vrlo malo u opštini Dragaš sa porodicama, uglavnom su to 

pojedinci, to su neoženjeni ljudi, oni su mladi, oni su... oni koji se vraćaju iz evropskih zemalja. 

Imamo vrlo malo slučajeva koji su se vratili iz evropskih zemalja sa porodicama. Ove slučajeve 

upućujemo Upravi za obrazovanje, ali ako imamo i slučajeve oboljelih, upućujemo ih Upravi za 

zdravstvo, oni se bave i aktivnostima. U ovom planu nisu predviđene samo naše aktivnosti, već su 

predviđene sve direkcije uključene u proces reintegracije ili repatrijacije. I Uprava za obrazovanje 

ima te podatke u ovom slučaju, ali koliko ja znam, koliko imam informacija, u zadnje dvije-tri 

godine nismo imali slučajeve da su se vratila djeca kojima je potrebno dodatno obrazovanje, jer u 

Planom je predviđeno da ministarstvo, odnosno odjeljenje za reintegraciju repatriranih lica i 

integraciju stranaca, izdvoji poseban fond i organizuje kurseve za djecu koja žele da se uključe u 

obrazovni proces. I, kao što sam vam rekao, Uprava za obrazovanje ima te podatke. Drugi 

problem... da, nemamo podatke o paralelnom sistemu. Ono što mi planiramo, verujem da i vi imate 

ovaj Plan, glavni deo naših aktivnosti je orijentisan na... jer su ova sredstva za reintegraciju 

centralizovana u Ministarstvu unutrašnjih poslova, tačnije u odeljenju za repatrijaciju i 
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reintegraciju stranaca i fond dijeli ministarstvo, a svi koji se vrate praktično imaju pristup ovom 

fondu. I mi to radimo, odnosno upućujemo kandidate na njih. Nemamo plan, na primjer, dobijemo 

10 ili 20 predmeta godišnje, jer ne znamo koliko slučajeva, jer se slučajevi razlikuju, odnosno 

nemamo plan osim ako slučaj nije konkretno došao. Uredu, i tada ga upućujemo ili reintegrišemo 

sa kapacitetima koje imamo i koje ima ministarstvo. Vjerujem da smo do sada bili uspješni, imamo 

jako veliki broj predmeta koje smo rješavali i vjerujemo da će od sada, jer se očekuje da će se taj 

broj povećati nakon procesa vizne liberalizacije, gdje ljudi mogu ići i može vratiti i zatražiti uslugu 

od naše kancelarije. Verujem da sam jasan.  

Uran Halimi: Hvala ti! Želi li još neko razgovarati? Ako ne, onda stavljamo na glasanje, radi se 

o drugoj tački, predlog-odluke za usvajanje Opštinskog plana za održivu reintegraciju repatriranih 

lica i integraciju stranaca u opštini Dragaš. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ko je protiv ove 

tačke dnevnog reda? Uzdržavanje? Nema. Zatim, smatram da je sa 5 glasova za, nula protiv i dva 

suzdržana druga tačka dnevnog reda prošla. Imamo posljednju tačku, eventualnu, gdje ćemo 

razgovarati o raznim pitanjima. Ako neko želi da razgovara sa mnom o konačnoj tacki? G. Artan 

Loshaj je tražio reč. 

Artan Loshaj: Gospodine predsjedniče, prije nego što sam krenuo sa eventualnim, nisam od vas 

dobio odgovor šta će biti sa snimkom koji sam zvanično zatražio. Hoćeš li da se smiriš, ili ćeš 

priznati da si prekršio zakon, ili ćeš me konsultovati službeno ili putem mejla, reci mi sad, jer 

moram još da ti pošaljem zahtev šta se dešava da se desi sa mu. Pitam se zasto to ne prihvatim, 

kad znam da sam procitao zakon i da si prekrsio zakon sa obe noge. Hoćeš li da čvrsto stojim na 

ovome, hoćeš li da prihvatim, kažu, mogao bih i pogriješiti, jer nisam čitao zakon, na meni je, 

čovječe, da ga prihvatim. Ni, drugo, nastavljamo, nastavljamo sa zabrinutostima ovdje. Gospodine 

predsjedniče, ova Skupština je 29. aprila 2021. godine donijela odluku o oslobađanju pacijenata 

od participacije i zdravstvenih taksi. Član 1: Pacijenti opštine Dragaš treba da budu oslobođeni 

plaćanja participacije i poreza za vreme trajanja pandemije. Dok je prošle sedmice pandemija, 

koliko ja znam, zvanično proglašena zatvorenom. Vi kao načelnik opštine, koji ste zajedno sa 

predsedavajućim odredili dnevni red, da li ćete imati priliku da održite sledeću sednicu i 

razgovarate o tome da li ćemo vratiti učešće ili ne, jer je ovde glasalo svih članova skupštine. , 

pozicija - opozicija. Kako vidite da je razumno da se to nastavi, da bude u Skupštini, nemojte kršiti 

zakon, i idemo dalje. Ako smatrate da ovu odluku treba poštovati, onda ova odluka proizlazi iz 
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dana zvanične objave pandemije kao zatvorena pandemija. Da li mi je jasno pitanje koliko često 

mi govorite da vas ne razumem? Da li sam jasan sa pitanjem koje postavljam? Ne, jer si mi ranije 

rekao da ne razumem, kako da me opet ne razumeš, ja se vraćam, jer sam juče pričao malo brže. 

Ne ne, rekao si mi ranije da te ne razumijem. Ako me ne razumete, reći ću dva ili tri puta. Drugo, 

gospodine predsedniče, vi to znate... možda ni ne znate, ali vaš direktor zna da su radnici HCMF-

a u hitnoj pomoći, sestre, babice i vozači, veslači, smanjeni sa 18 evra za medicinske sestre i babice 

7 eura. Arben Skenderi, kao funkcioner koji je, ne zna odakle mu ovaj zakon, a preuzeo je 

starateljstvo sa novim planom. Zajedno sa njima i sa šefom sindikata i sa nekim radnicima bili smo 

u Prizrenu i Prištini. Ovdje imamo i Arijetu kao radnicu. Arijete, da li je moguće da mi pomogneš, 

smiri se? Možete li mi pomoći, molim vas, da li je to moguće? Ranije je bilo 18 evra za čuvanje 

dece u Prizrenu i Prištini, sada je poraslo na 33, dok nas je deset sati sa plaćom koštalo 0,92 centa, 

a sa platom 7 evra za osam sati. Kada se standard poveća na celom Kosovu, starateljstva rastu 

zajedno sa platama, u opštini Dragaš plate rastu, one padaju. Ovo je neuhvatljivo. I da negdje 

postoji zakon, postoji mogućnost da ga opština podrži, da za sedam eura radnici koji ovdje dolaze 

iz Brešane ili iz Restelice, ne troše ništa osim benzina. Za mene je to neuhvatljivo. Rekao sam, 

Arijeta je iza 18, ovi su 33, a ja znam da sam ih snimio, oni kažu da ih plaćamo u QKMF, plaćamo 

im 33 eura. U Dragašu nas sve plaćaju dok smo tamo, preko 20 radnika, plaćaju nas 90 centi na 

sat. Odnosno, možda ne znaš za ovo, rekao sam Arbenu, rekao mi je iz Opštine, pitam direktora, 

on kaže da mi nije rečeno. I ja vas pitam da li vam je poznat zakon po kojem je Arbeni kao 

zdravstveni radnik plaćen 92 centa na sat? Sto se tice doktora - nisam protiv, i ja treba da budem 

placen - imaju 200% povecane cuvarske takse, recimo u subotu doktor dobije 250 evra, sestra 7 

evra, za nocnu smenu. Ovo je za mene - vi ste i sami doktor i sami ste radili sa nama - 500% razlika 

između doktora i medicinske sestre je... vi uopšte ne analizirate moj mozak. Drugi predsedavajući, 

znam da je osoblje nedovoljno - rekao sam to gospodinu Salimu, rekao sam i gospodinu Šabanu, 

govorim i vama, gospodine Dželadini - sada imamo malo vremena, imate smirivao nas, sve do 

časa kada si nam dao deset dodatnih medicinskih sestara. U deset sati babica i medicinska sestra 

su same. Propis je da svaki pacijent koji se prevozi vozilom hitne pomoći mora ići sa pratnjom. 

Kada medicinska sestra ide sa pratnjom, babica sjeda. Drugo, mi - ne zanimaju me riječi, samo 

djela - imamo ovdje zahtjev, jer imamo mnogo problema koji nas dovode do nesreće, i mi smo 

dužni, a ja imam namjeru da načelnik opštine kaže sigurno ćete upasti u nesreću. Da, 

predsjedavajući, dužni smo, vi ste ljekar i znate da medicinska sestra nema pravo da ide u nesreću 
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bez doktora. Jedna od njih, optužena sam i pritvorena zbog krivičnog djela prekoračenja 

nadležnosti medicinske sestre. 

Uran Halimi: Hvala neko drugi. 

Bexhet Xheladini: Što se tiče učešća, sutra je sjednica Skupštine, vi izađete i predlažete, čak i ako 

delegati to odobre, nije mi problem. Sljedeća stvar je postupanje u hitnim slučajevima. Ja, koji sam 

se sreo sa vama, hitne službe, vozači, Shazia i laboratorijski radnici, napravio sam spisak, potpisao 

sam, tražio sam da se na osnovu zakona isplata poveća barem za koeficijent, jer javili ste mi da to 

imaju druge opštine, uzmite. I njemu sam to odnio, prošlo je dva mjeseca, odnosno od kada je 

zakon o platama stupio na snagu, ali do sada nije bilo odgovora nadležnih organa na nivou centra. 

Može vas zanimati i šta mu je bilo, da li je odobren ili ne, da li je prihvaćen ili ne, jer niste samo 

vi, ima i drugih koji su nezadovoljni platom i koeficijentima. , bilo je pritužbi, čak i oni još uvijek 

nisu dobili nikakav odgovor. Što se tiče vanredne situacije, rekli ste učešće, opštine mi pomažu, 

ovo je stvarno smešno, znači da su odlučili da plate 7 evra vozačima i vama, hitnim radnicima. Mu 

Arbeni mi je rekao da je po zakonu i on bio kod revizora zajedno sa vama, da li ste bili zajedno, 

takođe po njegovim rečima revizor je rekao da ste postupili korektno po zakonu, ali ako postoji 

opština koja je našao neki oblik, metod, da ne mijenjamo zakon ni mimo zakona, ne moramo 

platiti, da postoji drugi metod koji stimuliše te radnike, da ne budu diskriminisani i povrijeđeni, 

ako se ukaže prilika , mi, ja imam spremnost da pomognem ljudima. Da, mimo zakona, nemoj mi 

pomoći, kurjo. Da li je bilo još nešto? Da normalno, treba da te pozove policija u onim slučajevima 

kada ti treba, gde treba da se ide, policija takođe održava red, da li treba zvati i vatrogasce. Ako, 

na primjer, nema potrebe zvati vatrogasce, oni ih ne zovu. Ali u onim slučajevima kada postoji 

potreba, povrede su velike, povređeni se ne može izvući iz vagona, moraju biti vatrogasci, koji 

moraju da intervenišu, onda se moraju pozvati i legalno ih je pozvati. Ako nisu pozvani, onda je 

to kršenje zakona. Što se tehničara i doktora tiče, ne znam kakav je sad zakon, ali znam da tehničar 

mora uvijek izaći na teren kada ga policija pozove. Da, to treba da razjasnimo sa policijom i drugim 

organima, da vidimo da li je tehničar u pravu da izađe na lice mesta. Jeste li dobili još nešto? Jeste 

li imali ili ne? 

Uran Halimi: Ja cu dato neke odgovore, a onda mozete i vi 

Artan Loshaj: Predsedniče, u redu je Ani, znam da ti je dosadno, ali ja sam ovde delegat i moraš 

da razgovaraš sa mnom. Zašto ne razgovaram sa tobom, za dva minuta svi idemo. Ova odluka, ova 
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odluka se dostavlja Direkciji za zdravstvo i socijalnu zaštitu, g. Behar Brenoli, KKMF, Dragaš, 

Ramadan Jashari, ambulantna kola, predsedniku opštine Dragaš, MALS i arhivi. Rekao sam vam 

da ovo nije Artanova odluka, ali ovo je odluka Skupštine opštine, od svih dosadašnjih skupština 

imamo 27-0 glasova. Ja sam drugacije rekao sta mislis nemoj da nastavis sa ucescem nastavi bez 

ucesca nisam ja protiv toga nemoj da šutiras lopticu ali hajde nisam ja protiv, ali ti zajedno sa 

Vođe, od dana kada je pandemija zvanično zatvorena, vi kršite zakon. Ja imam ovo, stavili su vas 

na dnevni red i nastavljaju da rade što mi ne plaćaju, nisam više maltretirao građane. Ali želim da 

zaštitim tebe i vođu. Mi ovdje činimo prekršaj, ovdje ne kažu da Artan to predloži Skupštini. 

Molim vas, evo on poručuje svim delegatima, cijeloj skupštini, direkciji, kršimo zakon. Drugi, 

Priština, gradonačelnik, Prizren, Đakovica, svi veliki gradovi, imamo Arijetu ovde, dajem zapisnik 

da se negovatelju i medicinskoj sestri plaća 33 evra sa koeficijentom 5,4. 18 je iza toga, bilo je 33, 

od 18 do 33, od 18 do 7. Mi smo isti predsjedavajući. Treće, i sami ste doktor i predsjednik, nemojte 

se tući. Nijedna medicinska sestra mi ne može pomoći u nesreći, jer on nema tim. Zašto to govoriš, 

pitam se da li sam u pravu ili nisam, ako nisi u pravu predsedniče, nisi u pravu što sam ja trenutno 

u pritvoru. Sada sam u pritvoru jer sam prekoračio svoja ovlašćenja. Mrtav čovek, nisam smeo da 

ga odvedem, članovi porodice vrše nasilje, odvode ga u bolnicu i pružaju mi pomoć, mrtav 

pacijent... I sam sam bio u pritvoru. Građanin moli za pomoć rođaka, rođak je mrtav, ja sam ga 

izdao, tužilaštvo me je uhapsilo, zašto ste ga prekoračili, da li ste krili zločin. Neobrazovani vozač 

i medicinska sestra ne mogu da upravljaju dva vozila kada dožive nesreću, a 4-5 je povređeno. Ili 

napravite veći barski tim, povećajte osoblje, tamo su dvije medicinske sestre, dvije sestre i vozač 

idu u bar, a moja sestra ostaje tamo u pritvoru sa doktorom. Sestro, ne uzimajte doktore, nemojte 

to uzimati, jer ja nemam lični odnos sa vama. Ne mogu ovo da uradim, to nema nigde na svetu. 

Dragashi je imao Suhareka, tri medicinske sestre i vozača da idu sa doktorom. Nema doktora, 

priznajte, nedostaje nam doktora, ali sa mnom idu najmanje dvije medicinske sestre da nose 

bolesne. Edin Kurti mi je pao, nije me briga što sam ga povrijedio više nego... nemoj, obratio mi 

se potpredsjednik, on to ne shvata ozbiljno predsjedniče, jer on nije zdravstveni radnik. Hajde da 

ispitamo zakon, da li nam dozvoljava? Ako - kako ja malo znam da radite takve stvari, kada kažete, 

nastavite ovako - molim vas, dajte nam pismeno, medicinska sestra sa vozačem ima pravo da 

ponese auto sa mnom i dođe u nesreću kada policija ga zove. Čak i ako je dokument potpisan, čak 

i ako nas slijedi zakon, kažu da, po nalogu direkcije, po nalogu gradonačelnika, mi imamo pravo 

na odlazak, ili nemamo pravo na odlazak. Videću zakon, imamo li pravo da odemo! 
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Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Želi li još neko razgovarati? Ako ne, najavite ovaj 

sastanak da mi kažete da odgovor neće stići. Dobro, dobro, dao sam pismeni odgovor, prvi, znate. 

Znate i sami šta sam vam napisao. Dobro, rekli ste mi da ste poduzeli korake za vece instance o 

slučajeve, nije problem, vi radite svoje, mi svoje. Mi smo ljudi, trudimo se da ne prekršimo zakon, 

pravimo greške, da vidimo šta će sud reći, ako sud kaže da sam prekršio zakon, svakako moram 

da se poboljšam i da ne ponovim istu grešku. Nema veze. Što se tiče drugog pitanja, na dnevnom 

redu su bili šefovi poslaničkih grupa, a bio je i šef poslaničke grupe stranke kojoj pripadate. Što se 

tiče 20%, ako postoji, recite šefu grupe da vam ih ovaj put da. Ako postoji. Nešto drugo osim... šef 

poslaničke grupe, iskreno Vas, obavještava o dnevnom redu. Što se tiče, mimo onoga što imamo 

na dnevnom redu, imamo i zahtjev koji je koliko vidim na bosanskom jeziku, ali u vezi sa ovim 

zahtjevom imam informaciju iz Ureda Skupštine da je to već završeno načelnik općine. Opština, 

gospodine Dželadini, takođe verujem da mi nemamo ništa sa ovim zahtevom. Nešto drugo za 

raspravu, ne vjerujem da postoji. Proglasavam ovaj sastanak zatvorenim i vidimo se sutra na 

redovnoj sjednici! Hvala vam puno na učešću, doviđenja! 


